
Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti JUH konaného dňa 

04.03.2024 

v priestoroch KC Aktivity, Kyjevská 3183 

 

Prítomní poslanci:  Hostia: 

Dominik Gabriel  Ing. Roman Jaroš 

Mgr. Ján Forgáč  Igor Zajaček 

Mgr. Martina Gabrhelová  

Mgr. Marián Bohuš  

Patrik Žák, B.S.B.A.  

 

Neprítomní poslanci: Prítomný garant VMČ Juh: 

MBA Peter Hošták, PhD. Ing. Peter Ondruš 

Bc. Mária Machová  

 

Program VMČ Juh 

 

1. Otvorenie 

2. Majetkové prevody: 

2.1. Vyjadrenie sa k zmenám v Zmluve o podmienkach výstavby prístreškov na 

autobusových zastávkach a o recipročnom umiestnení a prevádzkovaní reklamných 

zariadení, stavieb pre reklamu a reklamy na mestských pozemkoch uzatvorenej so 

spoločnosťou euroAWK, spol. s r.o. v znení jej dodatkov č. 1 až č. 11 a jej príloh. 

3. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 

4. Nové požiadavky poslancov a občanov 

5. Rôzne, diskusia a záver 

 

1. Otvorenie 

Na úvod predseda Výboru mestskej časti JUH Dominik Gabriel privítal všetkých 

prítomných, ospravedlnil z neúčasti poslanca Hoštáka a poslankyňu Machovú, 

oznámil meškanie poslanca Bohuša, otvoril zasadnutie výboru, skonštatoval, že 

výbor je uznášania schopný, informoval o programe v pozvánke a dal o ňom 

hlasovať. 



 

Hlasovanie o programe: 

Za 4 predseda VMČ Gabriel, poslankyňa Gabrhelová a viceprimátori Forgáč 

a Žák 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 

Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril diskusiu k 

zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 

 

Do diskusie sa prihlásil viceprimátor Forgáč, ktorý ako zmenu č. 1 pozmeňujúceho 

návrhu navrhol doplnenie nového bodu programu č.2 Majetkové prevody týkajúceho 

sa prerokovania žiadosti spoločnosti Ebikebox, s.r.o., týkajúcej sa výpožičky 

nehnuteľného majetku, za účelom umiestnenia Bikeboxu v rámci areálu Pumptrack 

nachádzajúceho sa v parku pod sídliskom Juh. 

 

Predsedajúci ukončil diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v 

pozvánke a dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Hlasovanie o  zmene č. 1 pozmeňujúceho návrhu: 

Za 4 predseda VMČ Gabriel, poslankyňa Gabrhelová a viceprimátori Forgáč 

a Žák 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Výsledok hlasovania: Pozmeňovací návrh č. 1 bol schválený 

 

Po hlasovaní o zmenách bodov programu dal predsedajúci hlasovať o schválení 

programu ako celku v zmysle schváleného pozmeňujúceho návrhu programu: 

 

Hlasovanie o programe ako celku po schválenej zmene programu: 

Za 4 predseda VMČ Gabriel, poslankyňa Gabrhelová a viceprimátori Forgáč 

a Žák 

Proti 0  



Zdržal sa 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 

2. Majetkové prevody: 

2.1. Vyjadrenie sa k zmenám v Zmluve o podmienkach výstavby prístreškov na 

autobusových zastávkach a o recipročnom umiestnení a prevádzkovaní reklamných 

zariadení, stavieb pre reklamu a reklamy na mestských pozemkoch uzatvorenej so 

spoločnosťou euroAWK, spol. s r.o. v znení jej dodatkov č. 1 až č. 11 a jej príloh. 

Materiál predložil predseda Výboru mestskej časti JUH Dominik Gabriel, ktorý 

prítomných oboznámil, že materiál sa týka vyjadrenia sa k zmenám v Zmluve o 

podmienkach výstavby prístreškov na autobusových zastávkach a o recipročnom 

umiestnení a prevádzkovaní reklamných zariadení, stavieb pre reklamu a reklamy na 

mestských pozemkoch uzatvorenej so spoločnosťou euroAWK, spol. s r.o. 

 

Na základe dohody zmluvných strán je potrebné vykonanie nasledovných zmien:  

 

1) Príloha č. 3a k Zmluve – Zoznam stanovíšť RP (reklamných panelov), ktoré 

postavila spoločnosť do 31.12.2011 na pozemkoch mesta: 

 

a) Ul. Bratislavská – pozemok CKN parc.č. 1097 (obojstranný)  

sa mení na: 

Ul. Gen. Svobodu – pozemok CKN parc.č. 2237/7 (obojstranný)  

b) Ul. Bratislavská – pozemok CKN parc.č. 1097 (obojstranný)  

sa mení na: 

Ul. Gen. Svobodu – pozemok CKN parc.č. 2237/21 (jednostranný)  

Ul. Električná – pozemok CKN parc.č. 3483/56 (jednostranný)  

Odôvodnenie: Na pozemku CKN parc.č. 1097 v k.ú. Záblatie (Ul. Bratislavská, smer 

Nové Mesto nad Váhom) sú umiestnené 2 ks obojstranných reklamných panelov za 

dopravnou značkou označujúcou koniec mesta Trenčín. V súvislosti so zmenou 

Zákona o pozemných komunikáciách č. 135/1961 Zb. (cestný zákon), kde sa v §10 

ods. 4/ uvádza, že mimo sídelného útvaru obce ohraničeného dopravnou značkou  

označujúcou začiatok a koniec obce je v území 100 metrov od osi vozovky priľahlého 

jazdného pásu diaľnice a cesty, okrem odpočívadiel, zakázané umiestňovať 

reklamné stavby, to sa nevzťahuje na označenia stavby a označenia súvisiace s 

výstavbou alebo prevádzkou diaľnice alebo cesty; je potrebné premiestnenie 

dotknutých reklamných panelov. Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne 

odporučili nové miesta, a to na Ul. Gen. Svobodu (1x obojstranný, 1x jednostranný) a 



na Ul. Električná (1x jednostranný), v súlade s platnou zmluvou uzatvorenou so 

spoločnosťou euroAWK, spol.s r.o., z dôvodu zachovania jej reciprocity.  

 

2) Príloha č. 9-1 k Dodatku č. 4 Zmluvy – Zoznam existujúcich autobusových 

prístreškov, do ktorých spoločnosť osadí reklamné zariadenie typu citylight: 

*prenájom pozemku – časť CKN parc.č. 2180/5 zast. plocha (Ul. Gen. Svobodu), k.ú. 

Trenčín, pre euroAWK, spol. s r.o., za účelom umiestnenia reklamného zariadenia 

typu citylight, za cenu nájmu 0,03 €/ks/rok, na dobu určitú do 31.12.2027, s 

účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni, v ktorom bude zmluva zverejnená 

Odôvodnenie: Uznesením mestského zastupiteľstva bol schválený prenájom 

pozemku v k.ú. Záblatie – časť CKN parc.č. 1079/1, Ul. Záblatská v Trenčíne, za 

účelom umiestnenia autobusového prístrešku s osadením reklamného zariadenia 

typu citylight.  

Nakoľko v dotknutom autobusovom prístrešku nebolo možné umiestniť citylight z 

dôvodu veľkej vzdialenosti napojenia sa na elektrickú energiu, spoločnosť  v súlade s 

platnou zmluvou a z dôvodu zachovania jej reciprocity navrhla umiestnenie tohto 

citylightu ako samostatne stojaceho, a to na pozemok pri autobusový prístrešok 

nachádzajúci sa na Ul. Gen. Svobodu. 

 

Predsedajúci otvoril diskusiu, do ktorej sa prihlásil viceprimátor Forgáč, ktorý 

pripomenul, že materiál bol schválený na Finančnej a majetkovej komisii s 

podmienkou schválenia Výborom mestskej časti Juh. 

Do diskusie sa už nikto neprihlásil a tak dal predsedajúci hlasovať o predloženom 

materiáli. 

Hlasovanie o  predloženom materiáli: 

Za 4 predseda VMČ Gabriel, poslankyňa Gabrhelová a viceprimátori Forgáč 

a Žák 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Výsledok hlasovania: Materiál bol schválený 

 

Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a požiadal 

predkladateľa viceprimátora Forgáča o predloženie druhého materiálu v bode 

programu. 

 



2.2. Vyjadrenie sa k žiadosti spoločnosti Ebikebox, s.r.o., týkajúcej sa výpožičky 

nehnuteľného majetku, za účelom umiestnenia Bikeboxu v rámci areálu Pumptrack 

nachádzajúceho sa v parku pod sídliskom Juh 

Materiál predložil viceprimátor Forgáč, ktorý prítomných oboznámil, že materiál sa 

týka vyjadrenia sa k žiadosti spoločnosti Ebikebox, s.r.o., ktorá požiadala o výpožičku 

nehnuteľného majetku – pozemku v k.ú Trenčín, časť C-KN parc.č. 2193/15 

zastavaná plocha a nádvorie o výmere cca 40 m2, za účelom umiestnenia Bikeboxu 

v rámci areálu Pumptrack nachádzajúceho sa v parku pod sídliskom Juh,  na dobu 

neurčitú, s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni, v ktorom bude zmluva 

zverejnená, za nasledovných podmienok: 

 

- Bikebox bude využívaný ako zázemie  Pumptracku a požičovňa a servis 

detských odrážadiel, bicyklov, chráničov a heliem  pre verejnosť – návštevníkov 

Pumptracku počas prevádzkových hodín Pumptracku 

- vypožičiavateľ sa zaväzuje spolupodieľať na zvyšovaní bezpečnosti pri užívaní 

Pumptracku jeho návštevníkmi, najmä tým, že bude operatívne vykonávať bežnú  

údržbu a čistotu na dráhe Pumptracku, bude odstraňovať prípadné odpadky, 

znečistenia povrchu a iné prekážky na dráhe Pumptracku počas prevádzkových 

hodín Pumptracku 

- vypožičiavateľ sa zaväzuje počas prevádzkových hodín Pumptracku 

zabezpečovať priebežne osvetu a dohľad na dodržiavanie základných pravidiel 

používania Pumptracku (najmä nosenie ochranných pomôcok – helmy), dodržiavanie 

smeru jazdy a ohľaduplnosť jazdcov jeden druhého, vypožičiavateľ však nie je 

správcom ani prevádzkovateľom  Pumptracku 

- vypožičiavateľ sa zaväzuje, že bezodkladne upovedomí prevádzkovateľa 

Pumpracku o výskyte znečistenia povrchu alebo akejkoľvek inej prekážky na dráhe, 

ktorú nedokáže z objektívnych dôvodov operatívne odstrániť 

- vypožičiavateľ sa zaväzuje, že v zázemí Pumptracku bude počas 

prevádzkovaných hodín Pumpracku vždy k dispozícii lekárnička obsahujúca 

minimálne obväzový materiál (min. 5 ks), rýchlonáplaste (min. 10 ks), dezinfekciu a 

pod.  a v prípade výskytu drobných poranení bezplatne poskytnúť potrebný materiál 

na ošetrenie (ošetrenie však neposkytuje) 

- vypožičiavateľ nie je oprávnený vykonávať v súvislosti s výpožičkou žiadnu 

komerčnú činnosť inú ako požičovňa a servis detských odrážadiel, bicyklov, 

chráničov a heliem  pre verejnosť – návštevníkov Pumptracku počas prevádzkových 

hodín Pumptracku 

 

Spoločnosť Ebikebox, s.r.o. požiadala Mesto Trenčín o vyjadrenie sa k zámeru 

umiestniť Bikebox v rámci areálu Pumptracku v Trenčíne v parku pod sídliskom Juh, 

ktorý bude využívaný ako zázemie  Pumptracku a požičovňa a servis detských 

odrážadiel, bicyklov, chráničov a heliem  pre verejnosť – návštevníkov Pumptracku. 



 

Mesto Trenčín uvítalo tento projekt ako spoluprácu pri prevádzkovaní Pumptracku,  v 

rámci ktorého bude spoločnosť Ebikebox, s.r.o.  počas prevádzkových hodín 

zabezpečovať osvetu a dohľad na dodržiavanie základných pravidiel používania 

Pumptracku (najmä nosenie ochranných pomôcok – helmy), dodržiavanie smeru 

jazdy a ohľaduplnosť jazdcov jeden druhého. Ide teda o verejnoprospešný projekt, 

ktorého hlavným cieľom je zvýšiť bezpečnosť pri prevádzke a užívaní Pumptracku, 

ktorého návštevníkmi sú najmä osobitne zraniteľní užívatelia – deti a mládež. Mesto 

nemá dostatočné kapacity na to, aby pri prevádzke Pumptracku poskytovalo pridané 

služby v podobe požičovne a servisu detských odrážadiel, bicyklov, chráničov a 

heliem  pre verejnosť, pričom práve ich operatívna dostupnosť, v spojení s edukáciou 

na mieste samotnom  môže výrazne prispieť k predchádzaniu úrazom na dráhe. 

Rovnako je vysokou pridanou hodnotou, kedy bude dráha priebežne udržiavaná v 

dobrom stave operatívnym odstraňovaním prekážok na dráhe, čo by mesto tak 

operatívne nedokázalo zabezpečiť. Tento projekt má teda cieľ výrazným spôsobom 

zvýšiť bezpečnosť pri užívaní Pumptracku, ktorá je pre mesto prvoradá. Zároveň pre 

mesto a jeho organizácie tento projekt znamená aj finančné úspory, kedy operatívnu 

starostlivosť o dráhu bude zabezpečovať iný subjekt.. 

 

Predsedajúci otvoril diskusiu, do ktorej sa nikto neprihlásil a tak dal hlasovať o 

predloženom materiáli. 

Hlasovanie o  predloženom materiáli: 

Za 4 predseda VMČ Gabriel, poslankyňa Gabrhelová a viceprimátori Forgáč 

a Žák 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Výsledok hlasovania: Materiál bol schválený 

 

Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie, ukončil bod programu 

a otvoril nasledujúci bod. 

 

3. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - február 2024 

 

Na rokovanie prišiel (17:49) meškajúci poslanec Bohuš. 

 

3630 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o úpravu MHD - konkrétne aby linka 

č. 3 (smer Juh) zachádzala k zastávke Kasárenská, VOP viac krát za deň (alebo 

minimálne aspoň 2x za deň). Aktuálne podľa cestovného poriadku ide linka č. 3 smer 



Juh z tejto zastávky len o 14:00, čo nie je dostatočné. Ideálne by bolo, ak by išla 

aspoň v ďalšom čase o 15:00, kedy ľudia najčastejšie cestujú z práce domov." 

Odpoveď ÚM: Na tejto úprave už pracujeme spolu s dopravcom, linka o 15:00 by 

mala od 3. marca zachádzať k zastávke Kasárenská, VOP. 

 

3631 zástupca SBV Západná 2501 p. Mydla: žiada o rotácie v harmonograme 

jarného  a jesenného upratovania a o radu, na koho sa obrátiť, ak by chceli občanmi 

z BD pohrabané lístie legálne niekam „odpratať“, nakoľko v poslednej dobe sú 

termíny pre ulicu Západná nemenné (začína sa zväčša ich lokalitou), pričom lístie na 

odpratanie nie je ani zo štvrtiny spadnuté a pri dovezení pohrabaného lístia v 

krabiciach po opadnutí do blízkeho zberného dvora im bolo odmietnuté toto prevziať.:  

3632 zástupca SBV Západná 2501 p. Mydla: v súvislosti s termínmi posledného 

kosenia (zber opadaného lístia), ktoré je tiež naplánované skoro, keď je na stromoch 

ešte pomerne dosť lístia navrhuje realizovať tento zber lístia v rámci posledného 

kosenia až po opadaní lístia a aby táto činnosť bola následne skontrolovaná osobou 

zastupujúcou objednávateľa (asi Mesto Trenčín). (priložené foto nepozberaného 

lístia) 

Odpoveď ÚSaŽP: Jarné a jesenné upratovanie začína  časťou JUH z dôvodu, že ide 

prevažne o sídliskovú zástavbu, v ktorej je minimum „zeleného“ bioodpadu oproti IBV  

zástavbe, o čom vypovedá aj vyťažiteľnosť a naplnenosť kontajnerov. Nie je možné 

trafiť počasie pri plánovaní upratovania, nakoľko vždy je to pre niekoho skoro, pre 

iného neskoro. Počas upratovania sú rozmiestnené dva veľkoobjemové kontajnery, 

pričom jeden slúži na objemný odpad, druhý na bioodpad. Upratovanie je len 

doplnkovou službou, pretože objemný odpad sa zo sídliska JUH zbiera celoročne 

každé 2 týždne zo stojísk zberných nádob, na bioodpad sú na sídlisku JUH 

rozmiestnené bionádoby v hustej infraštruktúre, ktoré sa vyvážajú celoročne každý 

týždeň. Na tomto sídlisku je väčšina zelene mestskej, ktorej údržbu zabezpečuje 

najmä  Mestské hospodárstvo a správa lesov. Ak sa aj niektorý bytový dom rozhodne 

zabezpečiť vyčistenie verejnej zelene vie požiadať o odvoz bioodpadu MHSL. Preto 

bohužiaľ tieto dôvody nepovažujeme za opodstatnené, aby sa zmenil zaužívaný 

chod upratovania. Ohľadom podrobnejších dovysvetľujúcich informácií sa môžete 

obrátiť priamo na útvar stavebný a životného prostredia, tel. č. 032/6504 418 

Odpoveď MHSL: Posledné kosenie v roku spojené so zberom opadaného lístia 

objednávame u dodávateľov vždy v najvhodnejšom termíne ako sa dá ku koncu roka. 

Minulý rok sme začali zber 6.11. 2023 pričom má trvať 21 prac. dní vrátane sobôt. 

Koniec zberu sa predlžuje o dni s nepriaznivým počasím kedy nie je možné vstúpiť s 

technikou na trávniky. Zber  sme boli počasím nútený ukončiť 11.12.2023 , kedy bol 

na 90% hotový, už bol na tráve sneh. Posledné dva mesiace v roku 2023 boli bohaté 

na dažďové zrážky, čo znemožnilo výkony na údržbe trávnikov v celom meste v 

požadovanej miere. 

 



3633 zástupca SBV Západná 2501 p. Mydla: žiada aby Mestská polícia vykonávala 

pravidelné kontroly týkajúce sa dodržiavania verejného poriadku a čistoty v lokalite 

ihriska za BD 2501 a jeho okolia, nakoľko mladí ľudia sa tam správajú nevhodne, 

pričom hádžu šišky s pieskom do okien BD. 

Odpoveď MsP: Mestská polícia neeviduje za posledné obdobie v priestoroch ihriska 

a priľahlom okolí žiadne narúšanie verejného poriadku. Napriek tomu v rámci 

hliadkovej služby vykonávame v danej lokalite kontroly. 

 

3634 zástupca SBV Západná 2501 p. Mydla: žiada o čistenie pieskoviska za bytovým 

domom (ale aj ostatných pieskovísk na Juhu i v meste) na jar, skôr ako sa tam začnú 

hrať malé deti. Minulý rok sa toto pieskovisko čistilo v auguste, dávnejšie dokonca až 

v októbri (čo bolo aj potvrdené na jeden z jeho podnetov). 

Odpoveď MHSL: Pri počte 90 kusov pieskovísk je nastavené v rámci údržby všetkých 

detských ihrísk a športovísk v meste Trenčín, čistenie piesku raz ročne. To kedy sa 

ktoré pieskovisko podarí vyčistiť ( vymeniť piesok) v niektorej z mnoho lokalít 

mestských častí závisí od toho kde sme začali v danom roku. Vždy budú niektoré 

pieskoviská čistené na jar a niektoré až na jeseň. Tento rok môžeme začať napr. na 

ulici Západná. 

 

3635 zástupca SBV Západná 2501 p. Mydla: oceňuje zriadenie polopodzemného 

stojiska na odpad avšak kontajner na biologický odpad, ktorý je na kolieskach a je 

postavený na šikmej ploche sa počas veterného počasia prevrátil a jeho obsah sa 

vysypal na cestu. Preto navrhuje nejakým spôsobom ukotvenie kontajneru alebo 

zabezpečenie proti prevráteniu. 

Odpoveď ÚSaŽP: Posádka zberovej spoločnosti  znečistenie odstránila. Tiež bola 

upozornená, aby nádobu vždy dôkladne zabrzdili. Nádoby sú umiestnené bežne aj v 

iným lokalitách na rôznych aj šikmých povrchoch a nepoužíva sa žiadne kotvenie, len 

brzdy na nádobe. 

 

3636 zástupca SBV Západná 2501 p. Mydla: "Verím, že čistenie komunikácie v 

mieste parkovacích miest pred bytovým domom Západná 2501 – vchody 5, 7, 9 - 

bude na jar zrealizované" 

Odpoveď MHSL: Čistenie komunikácií po zimnej údržbe bude realizované na jar a 

bude prebiehať podľa harmonogramu, ktorý býva zverejnený na stránke mesta 

Trenčín, kde je určite zaradená aj ulica Západná.   

 

3637 občan p. Piffl: prosí o odvoz zrezaného stromu pred BD M. Bela 2460 vchod č. 

22 a o orez stromu (asi je to oliva) za KIC na Kyjevskej zo zadnej strany vedľa 

chodníka. "Na strome sú suché konáre, ktoré už padajú a ďalšie môžu kedykoľvek 

spadnúť." (priložené foto) 



Odpoveď MHSL: Ku fotografií k zrezanému stromu a žiadosti o odvoz: Výrub sa 

realizoval v minulom roku a vtedy bol aj strom odvezený, máme za to, že sa jedná o 

už vybavenú záležitosť. Orez stromu budeme realizovať v priebehu marca tohto roka. 

 

3638 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o úplne odstránenie náletových kríkov 

v lokalite Halalovka v blízkosti garážií (pod ulicou Južná). Tieto kríky sú náletmi, pred 

časom tam neboli, avšak pre neudržiavanie kosením tento priestor zarástol a kríky 

tvoria húštinu. V prílohe zasielam fotografie aktuálneho stavu v porovnaní s obdobím, 

kedy sú kríky zelené." (priložené foto) 

Odpoveď MHSL: Kríky sme na základe predchádzajúcej požiadavky zaradili do plánu 

orezov. Kry budú orezané tak aby nezasahovali do oplotenia priľahlého súkromného 

pozemku. Na výrub (úplné odstránenie) akýchkoľvek drevín je potrebný súhlas 

orgánu ochrany prírody. Výrub drevín sa vykonáva v zmysle zákona č. 543/2002 Z. z. 

o ochrane prírody a krajiny. Povolenie na výrub pre Mesto Trenčín vydáva iná obec, 

ktorá bola mestu pridelená Okresným úradom v Trenčíne. Súhlas na výrub drevín sa 

vydáva iba v odôvodnených prípadoch, ktoré dané dreviny nespĺňajú. Krovitý porast 

o ktorého výrub žiadate sa nachádza mimo mestských komunikácií a chodníkov a 

tiež nie je v bezprostrednej blízkosti bytového domu a teda nijakým spôsobom 

neovplyvňuje kvalitu života občanov. Jedná sa o poloprírodnú plochu. Takéto plochy 

sú dôležitou súčasťou mestského prostredia a plnia funkciu významnú podpory 

biodiverzity v mestskom prostredí, tiež sa v neposlednom rade podieľajú na zlepšení 

klímy v našom meste. Z týchto dôvodov je úplné odstránenie krovitého porastu 

nežiadúce a požiadavku považujeme za neopodstatnenú. 

 

3639 poslankyňa p. Gbrhelová: žiada o umiestnenie koša na psie exkrementy v 

lokalite Halalovka (súradnice 48°52'19.0"N 18°02'58.9"E) 

Odpoveď ÚSaŽP: Na základe požiadavky bola zadaná žiadosť na osadenie novej 

nádoby na psie exkrementy v lokalite Halalovka. 

 

3640 poslanec p. Hošták: v súvislosti s požiadavkou 3559 žiada o exaktnú odpoveď 

či sa plánuje alebo sa neplánuje nasvietenie predmetného priechodu. 

Odpoveď MHSL: MHSL plánuje osvetliť prechod pre chodcov s predpokladaným 

termínom realizácie v roku 2025. 

3641 poslanec p. Hošták: v súvislosti s odpoveďou týkajúcej sa zatekaniu do garáží 

na ulici Jána Halašu kde voda do garáží tečie už aj po bočných stenách (opakujúce 

sa požiadavky 1642, 1908, 1914 a 3574) žiada opätovne preveriť sťažnosť majiteľov 

garáží a podkladov, ktoré boli predložené a dať jasné stanovisko či príčinou 

zatekania do garáží je infraštruktúra Mesta Trenčín (mestská komunikácia na 

predmetnej ulici vrátane kanalizácie). 

Odpoveď MHSL: Povrch miestnej komunikácie vo vrchnej časti za zákrutou J. Halašu 

navrhujeme na rekonštrukciu ktorá je úzko spätá so stavebnými opravami vlastníkov 



garáží. Práce bude potrebné zosúladiť tak, aby sa v závere realizoval 

asfaltobetónový kryt cesty súčasne s krytom na garážach, pokiaľ sa majitelia garáží 

rozhodnú pre takýto kryt. 

 

3642 poslanec p. Hošták: v súvislosti s odpoveďou týkajúcej sa zatekaniu do garáží 

na ulici Jána Halašu kde voda do garáží tečie už aj po bočných stenách (opakujúce 

sa požiadavky 1642, 1908, 1914 a 3574) a v prípade zistenia, že zatekanie 

spôsobuje infraštruktúra Mesta Trenčín žiada o návrh riešenia danej situácie. 

Odpoveď MHSL: Odpoveď  súvisí z požiadavkou 3634 , prípadné poruchy budú 

opravené, resp. kanalizáciu navrhneme  celkovú rekonštrukciu podľa výsledku 

monitoringu. 

 

3643 poslanec p. Hošták: v súvislosti s odpoveďou týkajúcej sa zatekaniu do garáží 

na ulici Jána Halašu kde voda do garáží tečie už aj po bočných stenách (opakujúce 

sa požiadavky 1642, 1908, 1914 a 3574) žiada o opätovné zhodnotenie možnosti 

využitia geofyzikálnej metódy (georadar), ktorá by určila miesta výskytu unikajúcej 

vody na komunikácii a jej podtekanie pod povrchom. 

Odpoveď MHSL: Správa komunikácií dá vypracovať monitoring kanalizácie na ulici J. 

Halašu za účelom zistenia jej funkčnosti. V prípade jej upchania ju dáme vyčistiť, v 

prípade poruchy opraviť. Rovnako prekontrolujeme dažďové vpusty, šachty a ich 

vodorovné pripojenia na hlavnú dažďovú kanalizáciu. 

 

3644 občan p. Piffl: žiada o orezanie kríkov, prípadne ich výrub, ktoré presahujú do 

priľahlých komunikácií a chodníkov pred vstupom do domu smútku na cintoríne 

sídliska Juh. 

Odpoveď MHSL: Požiadavka na orez krov bude zaradená do plánu činností údržby 

verejnej zelene v mesiaci marec. 

 

3645 občan p. Piffl: žiada o vyčistenie kanalizačných žľabov a vpustov pri 

priechodoch na ulici  Gen. Svobodu a M. Bela. 

Odpoveď MHSL: MHSL zabezpečí vyčistenie žľabov a vpustov v priebehu mesiaca 

marec. 

 

3646 občan p. Bujna: žiada o riešenie neprehľadnej križovatky ulíc Šmidkeho - 

Saratovská kde dodávkové vozidlá parkujúce na parkovacom pruhu v blízkosti 

križovatky bránia bezpečnému rozhľadu v oboch smeroch. Pýta sa či by nepomohlo 

dopravné zrkadlo alebo úprava vodorovného dopravného značenia na parkovacie 

miesta, ktoré by obmedzilo parkovaniu dodávkových alebo nadrozmerných vozidiel. 



Odpoveď ÚM: Parkovacie pásy na Saratovskej ulici po oboch stranách výjazdu zo 

Šmidkeho sú v non stop režime, nespoplatnené len počas dňa cez víkendy (sobota a 

nedeľa v čase 8:00 – 19:00), takže obmedzenie pre dodávky a nadrozmerné vozidlá 

tu už je, nakoľko parkovacia karta nemôže byť vydaná pre vozidlá dlhšie ako 5,4 m. Z 

toho vyplýva, že pri parkovaní dlhších vozidiel je nutné zaplatiť jednorazové 

parkovné. Autá prichádzajúce sprava je vidieť až spoza horizontu, čo pravdepodobne 

výška zaparkovaných vozidiel ani neovplyvní a v zrkadle toto auto nebude vidieť skôr 

ani lepšie. Osadeniu zrkadla predchádza zmena „Daj prednosť v jazde!“ na „Stoj, daj 

prednosť v jazde!“, čo by spolu s vyznačením vodorovného dopravného značenia – 

stop čiary určite pomohlo, nakoľko by vodiči vychádzajúci zo Šmidkeho museli 

zastaviť a mali by čas a priestor na rozhliadnutie.Situáciu ešte preveríme spolu so 

zástupcom Okresného dopravného inšpektorátu. 

 

3647 občianka p. Muráriková: ďakuje za rýchlu opravu výtlku na ulici Jána Halašu:  

Odpoveď MHSL: Výtlky opravujeme v čo najkratšom čase od ich vzniku, resp. 

nahlásenia. 

 

3648 občan p. Opát: žiada o skoršie orezanie krovísk presahujúcich do komunikácií a 

chodníkov a odstránenie náletových drevín v lokalite Bazovského, Gen. Svobodu 

nakoľko pred cca 6 rokmi bola vykonaná údržba vo vegetačnom období pričom 

spôsobili škodu na vtáctve, ktoré sa chystalo zahniezdiť. 

Odpoveď MHSL: MHSL má v pláne činností orezy krov počas mesiacov október až  

marec. 

 

3649 občan p. Opát: žiada o očistenie žľabov a kanalizačných vpustov v lokalite ulíc 

Bazovského - Gen. Svobodu od ihličia, ktoré spôsobuje ich upchatie 

Odpoveď MHSL: MHSL zabezpečí vyčistenie žľabov a vpustí s predpokladaným 

termínom realizácie do konca februára tohto roka. 

 

3650 občan p. Mendel st.: v súvislosti s revitalizáciou DI Bazovského žiada o 

vyjadrenie sa ku vhodnosti dlhdobej perspektívy 3 dospelých stromov Populus nigra 

"Italica" (ID drevín 2522, 2558 a 2559). Zo stromov častokrát padajú konáre, majú 

výšku viac ako 30 m a v prípade silnejšieho vetra môžu konáre zraniť hrajúce sa deti 

alebo poškodiť budúce herné prvky. 

Odpoveď MHSL, ÚÚP: V rámci odborného posúdenia spracovaného pre 150 ks 

stromov vo verejnej zeleni z roku 2021 boli ošetrené aj 4 topole Populus nigra 

„Italica“ vo vnútrobloku Bazovského, pričom tam bol vykonaný zosadzovací rez (v 

objeme 30 %). Cieľom bolo nielen zlepšenie prevádzkovej bezpečnosti, stability a 

perspektívy, teda predĺženie životnosti stromov na stanovišti. Odborné ošetrenie 

drevín arboristom je súčasťou aj projektu revitalizácie vnútrobloku, nakoľko je 



potrebné tieto odborné zásahy vzhľadom na druh, vek a stanovište realizovať 

opakovane. 

 

4. Nové požiadavky poslancov a občanov 

 

Predsedajúci vyzval prítomných o nové požiadavky. 

 

3690 občianka p. Ševčíková: sa pýta na stav žiadosti ohľadom orezu drevín, ktorý 

zaslala 30.10.2023 písomne na Mesto Trenčín ako správca príslušného BD. Jedná 

sa o dreviny v blízkosti BD na ulici M. Bela 2496. Stromy svojimi konármi siahajú až 

po fasádu BD a pri vetre ju poškodzujú, pričom bránia blízkemu verejnému osvetleniu 

dostatočnému osvetleniu chodníka. 

 

3691 občan p. Siváň: upozorňuje na zatekanie do garáží z miestnej cesty na ulici 

Šmidkeho. Tento problém je obdobného charakteru ako problém zatekania na ulici 

Jána Halašu. Žiada zástupcov Mesta Trenčín o zvolanie odborníkov prípadne štátny 

stavebný dohľad na zistenie príčiny zatekania do garáží. 

 

3692 občan p. Turek: žiada o informáciu ohľadom vybudovania DI na ulici Liptovská, 

ktoré malo byť vybudované v súvislosti s výstavbou BD firmou Monolit. Pýta sa, 

prečo sa výstavba zastavila a čo má Mesto Trenčín v pláne pre obojstrannú dohodu 

s firmou Monolit ohľadom vybudovania predmetného DI, prípadne čo majú obyvatelia 

v danej lokalite urobiť aby prišlo k vybudovaniu DI. 

 

3693 občan p. Piffl: žiada o zber lístia a vyčistenie odtokových žľabov v Parku pod 

Juhom 

 

3694 občan p. Piffl: žiada o údržbu dreviny s ID 5719. Vŕba je z väčšej časti zhnitá. 

 

3695 občan p. Piffl: žiada o revitalizáciu priestoru medzi schodiskom garážami na 

ulici M. Bela 18 

 

5. Rôzne, diskusia a záver 

 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných o 

diskusiu a príspevky k bodu programu. 



Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil a tak predsedajúci uzavrel bod programu. 

 

Na záver predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval prítomným za účasť. 

 

Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle pozvánky. 

 

Zapísal: Ing. Peter Ondruš                                    

V Trenčíne, 08.03.2024               

  

Dominik Gabriel                         

predseda VMČ JUH 


